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 Protokół Nr LXVI/23 

Rady Miejskiej w Dobiegniewie 

Sala Konferencyjna 115A 

Z dnia 27 listopada 2023 roku 

Czas trwania od 15:00 do 16:24  

 

W obradach udział wzięli radni, sołtysi oraz goście /lista obecności stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu/. 

Otwarcia LXVI sesji dokonał Pan Marek Kowalczyk Przewodniczący Rady Miejskiej  

w Dobiegniewie poinformował, że obrady Rady Miejskiej są transmitowane, retransmitowane 

i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Transmisja i nagrania z obrad 

są udostępniane w Biuletynie Informacji Publicznej, na stronie internetowej gminy oraz na  

specjalnej platformie: radni.tv. Obecność na sali w trakcie obrad jest jednoznaczna z 

wyrażeniem zgody na upublicznienie wizerunku i przekazywanych treści. 

 

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej powitał Panią Sylwię Łaźniewską Burmistrza  

Dobiegniewa, Panią Grażynę Gradowską Sekretarza Gminy , Panią  Dorotę Kopytek Skarbnika 

Gminy gościa specjalnego Pana Zbigniewa Gackiego Prezesa Stowarzyszenia Klubu Sportowego 

,, Błękitni” Dobiegniew, Panią Agnieszkę Walendzik Prezesa PUK  Komunalni,  Panią Marlenę 

Pawłowską Dyrektora Centrum Usług Wspólnych, Panią  Elżbietę Moś Dyrektora Gminnego 

Zespołu Szkół w Dobiegniewie, Panią Agnieszkę Żendełek” Dyrektora Przedszkola „Baśniowa 

Kraina, Panią Sabinę Józwiak Dyrektora Centrum Kultury w Dobiegniewie, kierowników 

jednostek podległych, Sołtysów, Radnych oraz  Przewodniczącego Zarządu Osiedla. 

 

Zweryfikowano kworum. Szczegóły zawarte zostały na poniższej liście obecności: 

Lp. Imię i nazwisko Obecny Historia weryfikacji kworum 

1 Jerzy Biel TAK • 27.11.2023 15:04 Obecny 

2 Joanna Grabia TAK • 27.11.2023 15:04 Obecny 

3 Bartosz Jabłoński TAK • 27.11.2023 15:04 Obecny 

4 Jolanta Kadler TAK • 27.11.2023 15:04 Obecny 
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5 Zbigniew Kołodziej TAK • 27.11.2023 15:04 Obecny 

6 Marek Kowalczyk TAK • 27.11.2023 15:04 Obecny 

7 Paweł Łysiak TAK • 27.11.2023 15:04 Obecny 

8 Dariusz Majowicz TAK • 27.11.2023 15:04 Obecny 

9 Andrzej Muszyński TAK • 27.11.2023 15:04 Obecny 

10 Bernard Szyrwiński TAK • 27.11.2023 15:04 Obecny 

11 Andrzej Świątkowski TAK • 27.11.2023 15:04 Obecny 

12 Leszek Wieczór TAK • 27.11.2023 15:04 Obecny 

13 Marzena Wierzbicka TAK • 27.11.2023 15:04 Obecny 

14 Waldemar Wołyniec TAK • 27.11.2023 15:04 Obecny 

15 Urszula Woszczyk NIE • 27.11.2023 15:04 Nieobecny 

 

Planowany porządek posiedzenia 

 

Planowany porządek obrad przedstawiał się następująco: 

1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Informacja na temat klubów sportowych i drużyn piłkarskich działających na terenie gminy 

Dobiegniew.  

4. Informacja o działalności Burmistrza Dobiegniewa. 

5. Wystąpienie Burmistrza Dobiegniewa. 

6. Wnioski i zapytania.  

7. Podjęcie uchwał w sprawie: 

1. zmiany uchwały budżetowej gminy na 2023 rok. 

2. zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy na lata 2023-2033, podjętej uchwałą nr 

LVI/350/22 Rady Miejskiej w Dobiegniewie z dnia 19 grudnia 2022 roku.  

3. uchwalenia „Programu współpracy Gminy Dobiegniew z organizacjami pozarządowymi 

oraz podmiotami wymienionymi w art.3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego i 

o wolontariacie na rok 2024”. 

4. zobowiązania Burmistrza Dobiegniewa do indywidualnego określenia warunków 

sprzedaży nieruchomości gruntowych na rzecz ich użytkowników wieczystych 

5. zasad przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości gruntowych oddanych w użytkowanie 

wieczyste oraz szczegółowych wytycznych sprzedaży nieruchomości gruntowych na rzecz 

ich użytkowników wieczystych 
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6. wyrażenia zgody na przeprowadzenie prac pielęgnacyjnych pomnika przyrody-dębu 

szypułkowego znajdującego się na działce ewidencyjnej nr 293 obręb Sławica. 

8. Odpowiedzi na wnioski i zapytania.  

9. Komunikaty. 

10. Zamknięcie obrad sesji.  

 

Ad.2. Przyjęcie porządku obrad. 
Głosowania:  

Głosowanie w sprawie: Przyjęcie porządku obrad. 

Typ głosowania: Zwykłe Data głosowania: 27.11.2023 15:07 

Tryb głosowania: Zwykła większość Miejsce: Sala Konferencyjna UM 115A 

 

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 Za: 14 

Zagłosowało: 14 Przeciw: 0 

Nieobecni: 1 Wstrzymało się: 0 

 

Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Jerzy Biel Za 27.11.2023 15:07 

2 Joanna Grabia Za 27.11.2023 15:07 

3 Bartosz Jabłoński Za 27.11.2023 15:07 

4 Jolanta Kadler Za 27.11.2023 15:07 

5 Zbigniew Kołodziej Za 27.11.2023 15:07 

6 Marek Kowalczyk Za 27.11.2023 15:07 

7 Paweł Łysiak Za 27.11.2023 15:07 

8 Dariusz Majowicz Za 27.11.2023 15:07 

9 Andrzej Muszyński Za 27.11.2023 15:07 

10 Bernard Szyrwiński Za 27.11.2023 15:07 

11 Andrzej Świątkowski Za 27.11.2023 15:07 

12 Leszek Wieczór Za 27.11.2023 15:07 

13 Marzena Wierzbicka Za 27.11.2023 15:07 
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14 Waldemar Wołyniec Za 27.11.2023 15:07 

15 Urszula Woszczyk Nieobecny ------------ 

 
 

Ad.3. Informacja na temat klubów sportowych i drużyn piłkarskich działających 
na terenie gminy Dobiegniew.  
 

Pan Zbigniew Gacki – Prezes Stowarzyszenia Klubu Sportowego ,, Błękitni”- na wstępie podziękował 

Panu Przewodniczącemu za zaproszenie, a następnie poinformował, że Klub Błękitni Dobiegniew jest 

to najstarsze Stowarzyszenie funkcjonujące na terenie gminy Dobiegniew. Zarząd się nie zmienił 

Prezesem jest Zbigniew Gacki, Wiceprezesem Dariusz Grzybowski, Skarbnik Grzegorz Sitkiewicz, 

Sekretarz Dariusz Kosowski i Członek Paweł Górdziel. Zarząd spotkał się 16 razy w miarę potrzeb. W 

klubie jest zarejestrowanych ponad 80 zawodników i zawodniczki. W  rozgrywkach w sezonie 2023 brały 

udział 5 grup wiekowych: Skrzat, Żak, Orlik  i Młodzik to te kategorie wiekowe grają w systemie 

turniejowym. W tych najmłodszych grupach wiekowych osiągamy bardzo duże sukcesy bo potrafimy 

sobie poradzić z drużynami takimi jak: Łucznik, następnie to tych czterech grupach wiekowych mamy 

seniorów to jest klasa A i tutaj z trzech klas zrobiona dwie takie mocne klasy tutaj w tych rozgrywkach 

zajęliśmy 10 miejsce na 14 drużyn.   Spowodowane było to tym , że była duża rotacja zawodników, dużo 

zawodników poodchodziło od nas do Stilonu Gorzów odeszło dwóch zawodników.  

Jeżeli chodzi o sprawy rozrywkowe mamy na dzień dzisiejszy trzech trenerów , którzy trenują te grupy.  

Pan Prezes Zbigniew Gacki podziękował gminie Dobiegniew za dotacje, gmina to jest największy 

sponsor i jeszcze udostępnia nam swoje obiekty boiska, szatnie, hale gimnastyczną gdzie  my możemy 

prowadzić zajęcia i to dużo zespołów nam tego zazdrości, że mamy taka komfortową sytuację  .  

Wniosek już  złożyliśmy rozliczyliśmy pierwsza turę bo dotacja składa się z dwóch tur. Pierwszą turę 

dostaliśmy i rozliczyliśmy chciałbym tu podziękować dla  Pana Marcina i Kuby oraz dla Pani Skarbnik, że 

udało nam się to wszystko rozliczyć już wpłynęła druga dotacja gdzie realizujemy dalszą część.  

Złożyliśmy wniosek do Ministerstwa Sportu tzw. Program Klub jesteśmy już po rozliczeniu tego, 

złożyliśmy rozliczenie  i czekamy na akceptacje , że wszystko jest w porządku. Przedstawię sponsorów 

których uzyskaliśmy : Państwo ze Słonowa, Nadleśnictwo Głusko, Agrokraj, Ekolas, ZINA Polska, Pan 

Wojtaszek, Zachodni Bank Spółdzielczy w Choszcznie.  

Złożyliśmy wniosek do KRS-u i na dzień dzisiejszy w miesiącu październiku uzyskaliśmy miano organizacji 

użytkowania publicznego zachęcam wszystkich Państwa radnych jak by ktoś chciał  1,5 % przekazać na 

Klub to już będzie mógł to uczynić. To będzie duże wsparcie dla Klubu. W tej chwili jest sezon zakończony 

następuje tkz roztrenowanie i przygotowujemy się do sezonu 2024.  
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❖ Leszek Wieczór – radny zapytał Prezesa  Stowarzyszenia Klubu Sportowego ,, Błękitni Zbigniewa 

Gackiego jak wyglądała klasyfikacja seniorów może warto by było przybliżyć te grupy młodsze? 

❖ Zbigniew Gacki – Prezes poinformował, że jak wcześniej powiedział  oni grają w systemie 

turniejowym i w turniejach wygrywają, zajmują drugie miejsca, ale nie klasyfikacji ogólnej. 

❖ Dariusz Majowicz – radny zapytał Prezesa Stowarzyszenia Klubu Sportowego ,, Błękitni 

Zbigniewa Gackiego jak układa się współpraca z Urzędem Miejskim w Dobiegniewie ? 

❖ Zbigniew Gacki – Prezes poinformował , że bardzo dobrze i jeszcze raz dziękuję.  

❖ Marek Kowalczyk – Przewodniczący RM zapytał Prezesa Stowarzyszenia Klubu Sportowego ,, 

Błękitni Zbigniewa Gackiego ile jest zawodników w grupie seniorskiej.  

❖ Zbigniew Gacki – Prezes poinformował , że na dzień dzisiejszy jest około 20 osób . 

❖ Marzena Wierzbicka – radna zapytał Prezesa Stowarzyszenia Klubu Sportowego ,, Błękitni 

Zbigniewa Gackiego o postawę rodziców czy otrzymujecie wsparcie, pomoc od strony rodziców 

i czy rodzice ponoszą jakieś koszty , jak wygląda dowóz wszystkich tych zawodników na wszelkie 

rozgrywki  ?  

❖ Zbigniew Gacki – Prezes poinformował , że jeżeli chodzi o te małe grupy Skrzat, Żak to bardzo 

duży udział jest rodziców, rodzice mocno się angażują to są dzieci, które maja 7,8 lat to 

obecność rodzica sprzyja temu , że dziecko się lepiej czuje  , a czasami rodzic nie chce zostawić 

dziecka samego przy takich rozgrywkach i dlatego często uczestniczą w treningach i turniejach.  

Korzystamy z ich transportu bo są jako opiekunowie. W najmłodszych grupach są małe składki, 

którzy są trenerzy opłacani.  

❖ Dariusz Majowicz – radny zapytał Prezesa Stowarzyszenia Klubu Sportowego ,, Błękitni” 

Zbigniewa Gackiego czy dotacje , które otrzymują wystarcza na pokrycie zadań i czy zima są 

przewidziane obozy treningowe ?  

❖ Zbigniew Gacki – Prezes poinformował , że jeżeli chodzi o dotacje z Urzędu to by nie wystarczyła 

dlatego mówiłem o sponsorach którymi się wspomagamy cały czas. Sama dotacja to jest mało. 

Cieszę się, że są osoby, które chcą nam pomagać.  

❖ Zbigniew Gacki – Prezes poinformował , że nie spoczywają na laurach, nie patrzymy tylko na 

nasze środowisko to przez rok 2023 przewinęło się u nas  5 Brazylijczyków, 1 Chindus ,  1 

Igeryjczyk i 1 Ukrainiec ci ludzie byli zgłoszenie i grali w różnych rozgrywkach. 

❖ Marek Kowalczyk – Przewodniczący RM zapytał Prezesa Stowarzyszenia Klubu Sportowego ,, 

Błękitni Zbigniewa Gackiego , że jest 80 zawodników i zawodniczek czy dużo gra dziewcząt?  

❖ Zbigniew Gacki – Prezes poinformował , że jest trójka dziewcząt, która trenuje w młodszej 

grupie. Mamy dobra zawodniczkę, która można powiedzieć żeśmy sprzedali i po dwóch 

tygodniach wróciła z powrotem, ale przez rok jest związana z innym Klubem i nie może nigdzie 

grać.  
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❖ Marzena Wierzbicka – radna zapytał Prezesa Stowarzyszenia Klubu Sportowego ,, Błękitni” 

Zbigniewa Gackiego o zakup strojów ? 

❖ sami zawodnicy nie kupują strojów my zakupujemy buty i stroje. Podpisaliśmy umowę z ZINA 

Polska i  zeszła nam do 40% ceny hurtowej przy zakupie sprzętu od nich.  

❖ Marek Kowalczyk – Przewodniczący RM zapytał Prezesa czy sponsorzy mają życzenia w stylu 

przyklejania plakietki na koszulkach?  

❖ Zbigniew Gacki – Prezes poinformował , że tak.  

❖ Dariusz Majowicz – radny zapytał Prezesa o obozy treningowe zimowe? 

❖ Zbigniew Gacki – Prezes poinformował , że jak na ta porę to nie  planujemy z tego względu, że 

obóz nakłada dużo środków finansowych.  

 Marek Kowalczyk – Przewodniczący RM serdecznie podziękował Prezesowi  za przybycie i przekazanie 

wszystkich informacji i zaprosił już na przyszły rok.  

Zbigniew Gacki – Prezes poinformował , że jest zobowiązany do sprawozdań dla gminy i tak jak 

powiedziałem, ze  jest to największy sponsor i przed nim musze się tłumaczyć. 

 

Ad.4. Informacja o działalności Burmistrza Dobiegniewa. 

    Dnia 24-26  października uczestniczyłam w Konwencie Zrzeszenia Gmin Województwa Lubuskiego w 

Kołobrzegu. Jestem  Wiceprezesem  tego Zrzeszenia   i sprawy, które tam poruszaliśmy to sprawa 

wniosku, który każda gmina w województwie  lubuskim złożyła czyli rozświetlamy Polskę.  

     Dnia 27 października spotkanie dotyczące Strategii Terytorialnej centrum  wsparcia doradczego z 

gminami Zwierzyn,  Stare Kurowo, Drezdenko i Powiatem Strzelecko-drezdeneckim tworzymy 

Partnerstwo Północ Województwa Lubuskiego ,,Zawsze Razem” jesteśmy na ukończeniu tej strategii. 

Prace trwają bo mamy już w nowej perspektywie fundusze europejskie podzielone środki na 

poszczególne cele i w ramach tych celi chcemy stworzyć strategię i  tworzymy karty projektu. Ta 

strategia będzie podlegała jeszcze konsultacją jak będzie ona w pełni uzupełniona to na kolejnej którejś 

sesji przedstawię wszystkie projekty, które złożyliśmy jako gmina Dobiegniew do porozumienia.  Tego 

samego dnia uczestniczyłam w Zarządzie SGO5 w Starym Kurowie sprawa budżetu na 2024 rok. W tym 

samym dniu odbył się Gminny Dzień Seniora w Ługach bardzo serdecznie chciałabym podziękować Pani 

Dyrektor Centrum Kultury.  

    Dnia 30 października zgromadzenie wspólników to jest KZN Nadwarciański czyli krajowy zasób 

nieruchomości spółka, która razem i innymi samorządami stworzyliśmy i tutaj pracujemy oczywiście nowa 

perspektywą odnośnie rozwoju mieszkalnictwa na terenach wszystkich gmin mamy wybrany budynek, 

który chcemy, aby był wybudowany taki sam na terenach gmin. Z Panią Sekretarz pracujemy nad 

konsultacjami w tej sprawie dlatego dzisiaj moja prośba, aby Rada Miejska pozostała 15 minut po sesji bo 
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chcemy omówić różne warianty konsultacji mieszkańców. Chciałabym, żeby mieszkańcy się wypowiedzieli 

na temat lokalizacji tego budynku. Tego samego dnia w Strzelcach Krajeńskich odbyło się spotkanie 

dotyczące Rybackiej Lokalnej Grupy Działania Pojezierze Dobiegniewskie sprawy dotyczyły strategii. 

Dnia 02 listopada dalej pracowaliśmy nad strategia i przygotowaniem kart projektu w ramach Centrum 

Wsparcia Doradczego . 

Dnia 04 listopada uczestniczyłam w 30-leciu  Klubu Seniora. 

Dnia  od 06 listopada wspólnie z Panią Skarbnik pracowaliśmy nad budżetem na rok 2024.  

Dnia 07 listopada uczestniczyłam w Lubuskiej Radzie Samorządowej. Jako Lubuska Rada Samorządowa 

złożyliśmy wniosek  do Zarządu Województwa lubuskiego o środki, które będą przyznane na małe projekty 

dla małych gmin. Tego samego dnia odbyła się Rada Budowy oczyszczalni ścieków chodzi o ten duży 

projekt, ale też wspólnie z Panem Kierownikiem Domagałą uczestniczyliśmy w spotkaniu z mieszkańcami 

w Grąsach  zaprosiliśmy mieszańców wspólnie z Panią Sołtys  i rozmawialiśmy na temat przyłączy do 

kanalizacji już wybudowanej, ale nie tylko do kanalizacji, ale także wodociągowej. Gmina Dobiegniew 

pozyskał na te przyłącza dofinansowania więc w ramach tego dofinansowania będziemy ogłaszać przetarg 

na tym etapie mamy wyłonionego projektanta, który już dokonuje projektu i kosztorysu wszystkich 

przyłączy w Grąsach, aby każdy mieszkaniec, każde gospodarstwo domowe mogło skorzystać z sieci 

wodociągowej i kanalizacyjnej. 

Dnia 08 listopada w Chomętowie Dzień Seniora, dziękuję Pani Izie za przygotowanie tego wyjątkowego 

święta dla Seniora.   

Dnia 09 listopada wspólnie z Panią Prezes Spółki PUK Komunalni odbyłyśmy spotkanie w programie 

rozwojów obszarów wiejskich w Zielonej Górze odnośnie projektu, który realizuje nasza Spółka 

dotyczącego sfery wodno-kanalizacyjnej. 

Dnia 10 listopada piękne wydarzenie w Baśniowej Krainie Dzień Niepodległości. Bardzo serdecznie 

dziękuję Pani Dyrektor, ale też wszystkim wychowawcą za przygotowanie tej uroczystości. Tego samego 

dni odbył się Zarząd Ochotniczych Straży Pożarnych w budynku wielofunkcyjnym spotkałam się ze 

wszystkimi Prezesami wszystkich jednostek OSP działających na terenie gminy Dobiegniew. Mówiliśmy też 

o planach na przyszły rok, ale dużo czasu poświęciliśmy na budowie Remizy w Mierzęcinie. Tego samego 

dnia Pani Dyrektor Centrum Kultury zorganizowała spotkanie z nasza poetką Panią Krystyną Konecką. 

Dnia 11 listopada Gminnej Obchody Święta Niepodległości. Dziękuję wszystkim Państwu oraz 

mieszkańcom za udział w tym święcie, który był rozbity na dwie godziny, ale frekwencja dopisała. 

Dnia 16 listopada uczestniczyłam w posiedzeniu Komitetu Monitorującego w Zielonej Górze. Tam 

pracujemy nad kategoriami wyborów następnego projektów z funduszów europejskich. 

Dnia 20 listopada odbyły się stałe Komisje Rady Miejskiej. 

Dnia 21 listopada to dzień Pracownika Socjalnego gdzie byłam z życzeniami w Środowiskowym Domu 

Samopomocy. Bardzo dziękuję Pani Ani Treller za przygotowanie tego święta.  
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Dnia 22 listopada spotkałam się z Panem dyrektorem Enea oświetlenie rozmawialiśmy o następnej 

umowie która podpisujemy na rok 2024 w ramach konserwacji będziemy wymieniali kolejne oprawy 

oświetleniowe na terenie gminy Dobiegniew. 

Dnia 23 listopada wspólnie z Panem Nadleśniczym Nadleśnictwa  Głusko, ale też z Panem Starostą, 

Panem dyrektorem Dyrekcji Regionalnej w Szczecinie otworzyliśmy pierwszy kilometr drogi do Radachowa. 

Dziękowałam w imieniu mieszkańców za ten pierwszy etap.  

Dnia 24 listopada spotkałam się z pracownikami Opieki  Społecznej w Dobiegniewie, aby podziękować 

za pracę w dniu Pracownika Socjalnego.  

 

Ad.5. Wystąpienie Burmistrza Dobiegniewa – prezentacja dotycząca Rewitalizacji. 

Prezentacja stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

 

Ad.6. Wnioski i zapytania  

Bernard Szyrwiński – radny zapytał  odnośnie inwestycji w Dobiegniewie – światłowód. Czy gmina 

Dobiegniew też będzie zaopatrzona i co trzeba zrobić żeby mieszkańcy mogli otrzymać dostęp , czy trzeba 

składać jakieś wnioski?  

 

Ad.7. Podjęcie uchwał w sprawie: 

7.1 zmiany uchwały budżetowej gminy na 2023 rok 

Dorota Kopytek Skarbnik Gminy – przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmian uchwały budżetowej 

gminy na 2023 rok. Pełne wystąpienie Skarbnika Gminy Dobiegniew w tej sprawie został zarejestrowane 

w nagraniu z obrad Sesji i dostępne na stronie internetowej: 

 https://radni.tv/transmisja/?id=3245 ( 1:03:20) 

Głosowania:  

Głosowanie w sprawie: zmiany uchwały budżetowej gminy na 2023 rok. 

Typ głosowania: Zwykłe Data głosowania: 27.11.2023 16:10 

Tryb głosowania: Zwykła większość Miejsce: Sala Konferencyjna UM 115A 

 

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 Za: 14 

Zagłosowało: 14 Przeciw: 0 

https://radni.tv/transmisja/?id=3245
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Nieobecni: 1 Wstrzymało się: 0 

 

Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Jerzy Biel Za 27.11.2023 16:10 

2 Joanna Grabia Za 27.11.2023 16:10 

3 Bartosz Jabłoński Za 27.11.2023 16:10 

4 Jolanta Kadler Za 27.11.2023 16:10 

5 Zbigniew Kołodziej Za 27.11.2023 16:10 

6 Marek Kowalczyk Za 27.11.2023 16:10 

7 Paweł Łysiak Za 27.11.2023 16:10 

8 Dariusz Majowicz Za 27.11.2023 16:10 

9 Andrzej Muszyński Za 27.11.2023 16:10 

10 Bernard Szyrwiński Za 27.11.2023 16:10 

11 Andrzej Świątkowski Za 27.11.2023 16:10 

12 Leszek Wieczór Za 27.11.2023 16:10 

13 Marzena Wierzbicka Za 27.11.2023 16:10 

14 Waldemar Wołyniec Za 27.11.2023 16:10 

15 Urszula Woszczyk Nieobecny ------------ 

 

7.2. zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy na lata 2023-2033, 

podjętej uchwałą nr LVI/350/22 Rady Miejskiej w Dobiegniewie z dnia 19 

grudnia 2022 roku.  

 

Głosowania:  

Głosowanie w sprawie: zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy na lata 2023-2033, 

podjętej uchwałą nr LVI/350/22 Rady Miejskiej w Dobiegniewie z dnia 19 grudnia 2022 roku.  

 

 

Typ głosowania: Zwykłe Data głosowania: 27.11.2023 16:11 

Tryb głosowania: Zwykła większość Miejsce: Sala Konferencyjna UM 115A 

 

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 



10 
 

Uprawnionych: 15 Za: 14 

Zagłosowało: 14 Przeciw: 0 

Nieobecni: 1 Wstrzymało się: 0 

 

Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Jerzy Biel Za 27.11.2023 16:11 

2 Joanna Grabia Za 27.11.2023 16:11 

3 Bartosz Jabłoński Za 27.11.2023 16:11 

4 Jolanta Kadler Za 27.11.2023 16:11 

5 Zbigniew Kołodziej Za 27.11.2023 16:11 

6 Marek Kowalczyk Za 27.11.2023 16:11 

7 Paweł Łysiak Za 27.11.2023 16:11 

8 Dariusz Majowicz Za 27.11.2023 16:11 

9 Andrzej Muszyński Za 27.11.2023 16:11 

10 Bernard Szyrwiński Za 27.11.2023 16:14 

11 Andrzej Świątkowski Za 27.11.2023 16:11 

12 Leszek Wieczór Za 27.11.2023 16:11 

13 Marzena Wierzbicka Za 27.11.2023 16:11 

14 Waldemar Wołyniec Za 27.11.2023 16:11 

15 Urszula Woszczyk Nieobecny ------------ 

 

7.3. uchwalenia „Programu współpracy Gminy Dobiegniew z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art.3 ust. 3 ustawy o 

działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2024”. 
 

Głosowania:  

Głosowanie w sprawie: uchwalenia „Programu współpracy Gminy Dobiegniew z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art.3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku 

publicznego i o wolontariacie na rok 2024”. 

 

 

Typ głosowania: Zwykłe Data głosowania: 27.11.2023 16:14 

Tryb głosowania: Zwykła większość Miejsce: Sala Konferencyjna UM 115A 
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Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 Za: 14 

Zagłosowało: 14 Przeciw: 0 

Nieobecni: 1 Wstrzymało się: 0 

 

Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Jerzy Biel Za 27.11.2023 16:14 

2 Joanna Grabia Za 27.11.2023 16:14 

3 Bartosz Jabłoński Za 27.11.2023 16:14 

4 Jolanta Kadler Za 27.11.2023 16:14 

5 Zbigniew Kołodziej Za 27.11.2023 16:14 

6 Marek Kowalczyk Za 27.11.2023 16:14 

7 Paweł Łysiak Za 27.11.2023 16:14 

8 Dariusz Majowicz Za 27.11.2023 16:14 

9 Andrzej Muszyński Za 27.11.2023 16:14 

10 Bernard Szyrwiński Za 27.11.2023 16:14 

11 Andrzej Świątkowski Za 27.11.2023 16:14 

12 Leszek Wieczór Za 27.11.2023 16:14 

13 Marzena Wierzbicka Za 27.11.2023 16:14 

14 Waldemar Wołyniec Za 27.11.2023 16:14 

15 Urszula Woszczyk Nieobecny ------------ 

 

7.4. zobowiązania Burmistrza Dobiegniewa do indywidualnego określenia 

warunków sprzedaży nieruchomości gruntowych na rzecz ich użytkowników 

wieczystych 

 
Głosowania:  

Głosowanie w sprawie: zobowiązania Burmistrza Dobiegniewa do indywidualnego określenia 

warunków sprzedaży nieruchomości gruntowych na rzecz ich użytkowników wieczystych 
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Typ głosowania: Zwykłe Data głosowania: 27.11.2023 16:15 

Tryb głosowania: Zwykła większość Miejsce: Sala Konferencyjna UM 115A 

 

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 Za: 14 

Zagłosowało: 14 Przeciw: 0 

Nieobecni: 1 Wstrzymało się: 0 

 

Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Jerzy Biel Za 27.11.2023 16:15 

2 Joanna Grabia Za 27.11.2023 16:15 

3 Bartosz Jabłoński Za 27.11.2023 16:15 

4 Jolanta Kadler Za 27.11.2023 16:15 

5 Zbigniew Kołodziej Za 27.11.2023 16:15 

6 Marek Kowalczyk Za 27.11.2023 16:15 

7 Paweł Łysiak Za 27.11.2023 16:15 

8 Dariusz Majowicz Za 27.11.2023 16:15 

9 Andrzej Muszyński Za 27.11.2023 16:15 

10 Bernard Szyrwiński Za 27.11.2023 16:15 

11 Andrzej Świątkowski Za 27.11.2023 16:15 

12 Leszek Wieczór Za 27.11.2023 16:15 

13 Marzena Wierzbicka Za 27.11.2023 16:15 

14 Waldemar Wołyniec Za 27.11.2023 16:15 

15 Urszula Woszczyk Nieobecny ------------ 

 

7.5. zasad przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości gruntowych oddanych w 

użytkowanie wieczyste oraz szczegółowych wytycznych sprzedaży 

nieruchomości gruntowych na rzecz ich użytkowników wieczystych 
 

Głosowania:  

Głosowanie w sprawie: zasad przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości gruntowych oddanych w 

użytkowanie wieczyste oraz szczegółowych wytycznych sprzedaży nieruchomości gruntowych na 
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rzecz ich użytkowników wieczystych 

 

Typ głosowania: Zwykłe Data głosowania: 27.11.2023 16:16 

Tryb głosowania: Zwykła większość Miejsce: Sala Konferencyjna UM 115A 

 

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 Za: 14 

Zagłosowało: 14 Przeciw: 0 

Nieobecni: 1 Wstrzymało się: 0 

 

Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Jerzy Biel Za 27.11.2023 16:17 

2 Joanna Grabia Za 27.11.2023 16:17 

3 Bartosz Jabłoński Za 27.11.2023 16:17 

4 Jolanta Kadler Za 27.11.2023 16:16 

5 Zbigniew Kołodziej Za 27.11.2023 16:17 

6 Marek Kowalczyk Za 27.11.2023 16:17 

7 Paweł Łysiak Za 27.11.2023 16:16 

8 Dariusz Majowicz Za 27.11.2023 16:17 

9 Andrzej Muszyński Za 27.11.2023 16:17 

10 Bernard Szyrwiński Za 27.11.2023 16:17 

11 Andrzej Świątkowski Za 27.11.2023 16:17 

12 Leszek Wieczór Za 27.11.2023 16:16 

13 Marzena Wierzbicka Za 27.11.2023 16:16 

14 Waldemar Wołyniec Za 27.11.2023 16:17 

15 Urszula Woszczyk Nieobecny ------------ 

 

 

7.6. wyrażenia zgody na przeprowadzenie prac pielęgnacyjnych pomnika 

przyrody-dębu szypułkowego znajdującego się na działce ewidencyjnej nr 293 

obręb Sławica. 
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Głosowania:  

Głosowanie w sprawie: wyrażenia zgody na przeprowadzenie prac pielęgnacyjnych pomnika 

przyrody-dębu szypułkowego znajdującego się na działce ewidencyjnej nr 293 obręb Sławica. 

 

Typ głosowania: Zwykłe Data głosowania: 27.11.2023 16:18 

Tryb głosowania: Zwykła większość Miejsce: Sala Konferencyjna UM 115A 

 

Oddane głosy - podsumowanie zbiorcze 

Uprawnionych: 15 Za: 14 

Zagłosowało: 14 Przeciw: 0 

Nieobecni: 1 Wstrzymało się: 0 

 

Oddane głosy - podsumowanie szczegółowe 

Lp. Imię i nazwisko Głos Data i czas oddania głosu 

1 Jerzy Biel Za 27.11.2023 16:18 

2 Joanna Grabia Za 27.11.2023 16:18 

3 Bartosz Jabłoński Za 27.11.2023 16:18 

4 Jolanta Kadler Za 27.11.2023 16:18 

5 Zbigniew Kołodziej Za 27.11.2023 16:18 

6 Marek Kowalczyk Za 27.11.2023 16:18 

7 Paweł Łysiak Za 27.11.2023 16:18 

8 Dariusz Majowicz Za 27.11.2023 16:18 

9 Andrzej Muszyński Za 27.11.2023 16:18 

10 Bernard Szyrwiński Za 27.11.2023 16:18 

11 Andrzej Świątkowski Za 27.11.2023 16:18 

12 Leszek Wieczór Za 27.11.2023 16:18 

13 Marzena Wierzbicka Za 27.11.2023 16:18 

14 Waldemar Wołyniec Za 27.11.2023 16:18 

15 Urszula Woszczyk Nieobecny ------------ 
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Ad.8. Odpowiedzi na wnioski i zapytania.  

Burmistrz Dobiegniewa – Sylwia Łaźniewska  odpowiadając na pytanie radnego Szyrwińskiego – 

poinformowała, że na faseboku gminnym jest zamieszczona informacja odnośnie światłowodu była 

zamieszczona pierwsza 30 marca a druga 5 października, która mówi o tym, aby mieszkaniec 

zainteresowany podłączeniem do internetu logował się na stronę internet.gov.pl. Takie mam  

informacje na dzisiaj. Ostatni światłowód jaki był realizowany na terenie naszego województwa 

beneficjentem tego programu był Urząd Marszałkowski Województwa Lubuskiego wykionywała firma 

Orange być może województwo nasze lubuskie będzie składało ponowny wniosek na Internet 

szerokopasmowy więc wtedy na pewno będziemy pytać. Jeżeli chodzi o tereny wiejskie to pół biedy, 

ale są takie tereny, które nie mają dostępu, miasto Dobiegniew podłączonych jest tylko 60 

gospodarstw domowych czyli bardzo malutko więc , jeżeli coś będzie odnośnie Internetu to będziemy 

informować mieszkańców, ale też będziemy składać wniosek. Warto się logować na tej stronie.   

Marek Kowalczyk – Przewodniczący RM- poinformował, że w razie awarii światłowodu bardzo szybko 

reagują.  

Ad.9. Komunikaty. 

Burmistrz Dobiegniewa – Sylwia Łaźniewska – zaprosiła wspólnie z Pania Radną Joanną Grabią   2 

grudnia do Słonowa na Święto Ziemniaka organizujemy taki piknik z Lubuska Izbą Rolniczą. 

Zapraszamy wszystkim do Słonowa przy świetlicy wiejskiej od godziny 13:00 do 18:00 6 grudnia 

zapraszamy na dekorowanie choinki na placu Starca, natomiast 17 grudnia Jarmark 

Bożonarodzeniowy. Zapraszamy serdecznie Sołtysów, Koła Gospodyń  Wiejskich, ŚDS, Baśniową 

Krainę, Gminny Zespół Szkół.  

Joanna Grabia – radna – poinformowała, że jest to reaktywacja święta pieczonego ziemniaka po 11 

latach. Przez te wszystkie lata kiedy nie było tego święta ludzie prosili, dopominali się. Zapraszamy 

pogoda będzie jaka będzie. Nie ma złej pogody są tylko nieodpowiednie ubrania. Proszę o Sołtysów o 

to aby zorganizowali przyjazd innych dzieci z sołectw.  

Marek Kowalczyk – Przewodniczący RM przypomniał o wspólnej Komisji Rady Miejskiej na której 

będzie omawiany budżet na przyszły rok. Sesja opłatkowa  odbędzie się 18 grudnia. Przewodniczącym 

Komisji przypominam o planie pracy i o przygotowaniu sprawozdań z działalności komisji za 2023 rok.  

 

Ad.10. Zamknięcie obrad sesji.  
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Z uwagi na wyczerpanie się porządku obrad Przewodniczący Rady zamknął LXVI sesję Rady Miejskiej 

w Dobiegniewie, dziękując za udział w obradach radnym i zaproszonym gościom.   

 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

Protokolant 

Katarzyna Górniacka 

                                                                                                       Przewodniczący Rady Miejskiej 

                                                                                                                                 w Dobiegniewie 

                                                                                                                                /-/ Marek Kowalczyk 

 

 

 

 


